

Dagsorden til ordinært MR-møde d. 10 juni 2025, kl. 10

Hou-Snøde og Stoense – forpagterboligen i Hou.

Medlemmer: Birte Bæk (BB), Hanne Tved (HT), Birgithe Bennezen (BiB), Hanne Lindhard Pedersen, Carsten Bech Nielsen (CBN), Preben Filtenborg Foldager, Peter Walther Hamann, Anders Pontoppidan Møller (APM), Lene Nogel (LN), Christine Barholt (CB).

Medarbejderrepræsentant: Johnny Pedersen.

Sekretær: Lisa Pihl

	Kommentar	Referat
1. Godkendelse af dagsorden Punkter til evt.?		Godkendt. Fibernet.
2 Formanden:	Kunst fra Michael. Kursusdag 12 juni ikke muligt Henrik bliver 60 år.	Fine billeder fra Michael. Der er købt en erkendelighed til Michael. Der er bookede op på kurset. Der sendes en buket.
3. Budget 2026 godkendt bilag 1	Foreløbig budget udsendt på mail.	Foreløbig budget godkendt. Afleveret: 01.06.2025 kl. 20.30 CVR. 35168532
4. Daglig leder funktion	Skal vi forsøge at ansætte en udefra? Skal med på fællesmøde 17.06	Birgithe fortalte om hvordan det fungerer nu. Der er åbenhed ift. en sådan funktion. Når rapporten kommer fra HR. konsulent kan der tages udgangspunkt i den.
5.		

Udflugt	Betaling fra alle, eller? Frihed til medarbejdere til deltagelse? Skal med på fællesmøde 17.06	Der betales for medarbejdere og de får en fridag på dagen. MR. medlemmer betaler.
6. Aktivitetsudvalg	Hvem og hvordan planlægges hvilke aktiviteter der skal være i løbet af året. Skal med på fællesmøde 17.06	Aktivitetsudvalget afholder møde i næste uge. Kunne der laves en halvårs-/årsplan, fremover? Det anbefales. Kunne også være en del af fællesmødet, så det lige bliver drøftet.
7. Rengøring Hou forpagterbolig	Vi skal have lavet en oversigt over hvad der skal laves/hvor tit	Det er vigtigt at man holder sig orienteret via ChurchDesk. Der laves en oversigt over rengøring ved HSS. Hanne er ansvarlig.
8. Diakoni på Langeland	Tilbage melding til provst, Er vi positive stemt for diakoni/ny præst	Menighedsrådet er positive ift. diakoni på øen.
9. Dåbsgave	Næsten udsolgt af lysestager, hvad så?	Birgithe undersøger et evt. abonnement til Lohses dåbsklub. Der undersøges ligeledes en lysestage i lighed med det vi har nu.
10. Anmodning om efteruddannelse fra Birgitte Gøtz.	Bilag 2, er udsendt.	Kursusgebyr bevilliget.
11. Opfølgning på syn	Er der småting vi bare skal få lavet.	Der er forskellige småting der skal laves og noget er allerede sat i gang.

12. Affugtere til kirkerne i Snøde og Stoense	Hvordan griber vi det an, prøver vi med 1 først og ser hvordan det virker?	Der arbejdes med at finde den rigtige affugter til kirkerne. Der satses på en enkelt og flytbar. Forsøgsordning i Stoense. Carsten er ansvarlig. Der skal også laves et stik ved orglet til varmeskærm i Stoense.
13. Plan for hvordan vi kommer i gang med omlægning af kirkegårdene		Der foreslås et lille udvalg, af kirkeværger og graver, der kan se på en plan for de 3 kirkegårde. Lene Nogel deltager også. Dette blev godkendt. Hanne L.P er ansvarlig.
14. Hvor langt er planen for fliselægning i haven?		Det står stille i øjeblikket, men Johnny får opgaven at bestille til at grave jord af og putte sand i. Formanden kontakter Anne.
15. Næste møde er i årsplanen sat til 19 august kl. 10?? Hvordan kan vi lave møder som Lene kan deltage i? Hvem laver kaffe næste gang?		Møderne lægges enten kl. 10.00 eller 16.00 ift. at få afprøvet om Lene kan deltage. Mødet 19.08 lægges kl. 16.00. Birte Laver kaffe.
16. Evt.		Der er forslag om at menigheden kommer lidt tættere på koret. Kursus aften 19.06 om ny menighedsrådslov. Fibernet i Præsteboligen virker. Men der skal graves hvis det skal ind i forpagterboligen. Preben undersøger.

		Kirke-kulturmedarbejderen har sagt op fra 01.09.2025. Der holdes møde i næste uge. Fællesmøde 17.06 kl. 19.00 Lisa kommer senere til fællesmødet.
--	--	---

CA

J P M

Nikolaj Voldsgaard

Hanne Tord

Peter Hansen

Deedee

Carsten Bach

Perle Boell

Birgitte Brunsten